

ألفا روميو جي تي 2000 فيلوتشي



09 - 1972

XXXXXX XXX XXXXXX

39'300 KM

أخضر -

Green - Leather Brown

سيارة مرممة، نسخة فيلوتشي نادرة طراز 105.21

Restored Vehicle, Rare Veloce Version 105.21

سيارة ألفا روميو جي تي 2000 فيلوتشي 2000 فيلوتشي جميلة جداً ونادرة من ألفا روميو GT 2000، نوع 105.21، مزودة بمحرك أسطوري رياضي سعة 2.0 لتر 4 مستقيم بقوة 132 حصان من نوع 00512.

Very nice and rare Alfa Romeo GT 2000 Veloce, 105.21 type, equipped with the mythical and sporty 2.0L straight 4 of HP 132 of 00512 type.

التوفر والاختبار: الاختبار فقط عند التعيين بعد المناقشة. من الأفضل دائماً إخطارنا بقدومك حتى نضمن لك أفضل خدمة.

Availability & test: Test only on appointment after discussion. It is always better to warn us of your coming so we can assure you the best service.

الضمان: كفالة كاملة من كاروجاتي لمدة 6 أشهر أو 5'000 كم من تاريخ التسليم. الضمان مشمول في سعر العرض.

Warranty: Carugati full warranty of 6 months OR KM 5'000 from delivery. Warranty included in the offering price.

الصور والخيارات والتاريخ: عند الطلب، يسعدنا تقديم عناصر إضافية عن طريق البريد.

Pictures, Options & History: On request, we gladly provide additional elements by mail.

حزمة التسليم في سويسرا: الفحص الفني (إذا لزم الأمر)، وإجراءات التسجيل، والتنظيف، وتعبئة الخزان بالكامل، وملصق الطريق السريع. كل ذلك مشمول في سعر العرض.

Switzerland Delivery Pack: Technical inspection (if needed), registration procedure, cleansing, full tank filling and highway sticker. All included in the offering price.

